

目录

1 管理理论建构方法回顾与启示

黄 勇 彭纪生

20 创新型企业持续创新过程战略风险决策模型研究

段云龙 余义勇

41 组织身份的持久性与动态性: 比较研究及整合框架构建

杨 勃 杜晓君 蔡灵莎

75 高管薪酬存在租金攫取吗?

——来自中国民营上市公司的证据

朱志胜

97 国际企业家精神作用机制研究: 新制度理论视角

杨海儒

115 随机产出环境下具有损失规避零售商的供应链协调

许明辉 周 泉 周柳柳

133 中国金融上市公司高管特征与公司经营绩效的实证研究

杨艳琳 赖秋霖

153 中国货币之谜:一个新的理论分析框架

解祥优 李 婧

171 企业异质性、东道国因素与中国技术寻求型 OFDI 进入模式

申俊喜 陈 甜

CONTENTS

1 A Review of Management Theory Building Methods and Implications

Yong Huang Jisheng Peng

20 Research on the Decision Model of Strategic Risk for Innovative Enterprise during the Process of Sustainable Innovation

Yunlong Duan Yiyong Yu

41 The Enduring and Dynamic Organizational Identity: A Comparison Research and the Construction of Integrated Framework

Bo Yang Xiao jun Du Ling sha Cai

75 Does the Pay of Executive Have Rent Capture Problem?

——Evidence from the listed private companies in China

Zhisheng Zhu

97 The Study of International Entrepreneurship and Firm Performance: New Institutional Theory Perspective

Hairu Yang

-
- 115** Supply Chain Coordination with A Loss-averse
Retailer and Random Yield
Minghui Xu Quan Zhou Liulu Zhou
-
- 133** Empirical Study on the Relationship between Charac-
teristics of Top Management Team and Firm Perform-
ance of Listed Financial Companies
Yanlin Yang Qiulin Lai
-
- 153** China's Monetary Puzzle: A New Theoretical Framework
Xiangyou Xie Jing Li
-
- 171** Firm Heterogeneity, Host Country Factors and Entry
Mode of Chinese Technology-sourcing OFDI
Junxi Shen Tian Chen
-